

# STUDENT VOTE



## Canada 2019

Build the habits of  
active and informed  
citizenship

REGISTER YOUR  
SCHOOL FOR THE  
FEDERAL ELECTION  
[studentvote.ca/canada](http://studentvote.ca/canada)  
1-866-488-8775



More than 1 million students are expected to  
participate from coast to coast to coast.



### REGISTER YOUR SCHOOL

The program is open to any elementary, middle or high school and there is no cost to participate. Schools may offer Student Vote to a single class or engage the entire student body in the program.



### RECEIVE MATERIALS

Registered schools are supplied with print and online pedagogical materials, posters and election supplies. The resources are targeted at grades 4 to 12, and all materials are available in English and French.



### ENGAGE WITH THE CAMPAIGN

The activities are intended to inform students about government and the electoral process, enhance information literacy skills, encourage research into the parties, candidates and issues, and foster dialogue among students and their families.



### STUDENT VOTE DAY

Students take on the role of election workers and coordinate a vote within their school. Participating students cast ballots for the election candidates running in their school's electoral district. The results are shared publicly after the close of polls.

Student Vote is  
a program of

CIVIX

Student Vote Canada 2019  
is made possible by

 Elections Canada

# VOTE ÉTUDIANT



## Canada 2019

Bâtir les habitudes  
de citoyenneté  
active et informée

INSCRIVEZ  
VOTRE ÉCOLE À  
L'ÉLECTION FÉDÉRALE  
D'OCTOBRE  
[voteetudiant.ca/canada](http://voteetudiant.ca/canada)  
1-866-488-8775



Nous nous attendons à ce que plus d'un million  
d'élèves prennent part à Vote étudiant Canada  
2019 partout au pays.



#### INSCRIVEZ VOTRE ÉCOLE

Le programme est offert gratuitement à toutes les écoles primaires/élémentaires, intermédiaires et secondaires. Les écoles peuvent offrir Vote étudiant à une seule classe ou aux élèves de toute l'école.



#### RECEVEZ LE MATÉRIEL

Les écoles inscrites reçoivent des ressources pédagogiques en version papier et en format électronique, des affiches et du matériel électoral. Les ressources sont destinées aux élèves de la 4<sup>e</sup> à la 12<sup>e</sup> année et sont offertes en anglais et en français.



#### PARTICIPEZ À LA CAMPAGNE

Les activités ont pour but d'informer les élèves sur le gouvernement et le processus électoral, d'améliorer leurs compétences en analyse de l'information, d'encourager la recherche sur les partis, les candidats et les enjeux, en plus de favoriser le dialogue entre les élèves et leur famille.



#### JOURNÉE DU VOTE ÉTUDIANT

Les élèves jouent les rôles de membres du personnel électoral et organisent le vote dans leur école. Les élèves participants votent pour les candidats officiels qui se présentent dans la circonscription de leur école. Les résultats sont publiés par CIVIX après la fermeture des bureaux de vote.

Le Vote étudiant est  
un programme de

CIVIX

Vote étudiant est rendu  
possible grâce à l'appui de

 Elections Canada